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設置「超越信用限額」表格                                       僅供存檔之用 

Set-up “Over-the-limit-Facility” Function Request Form                    分行號：012 / 

 客戶號 _____________________ 

請將此表格填妥後交回任何一間中國銀行(香港)有限公司分行，中銀信用卡(國際)有限公司(下稱「卡公司」)會於收妥表格後 4 個工作天

內完成更新。您亦可聯絡我們的在線客服或致電 24 小時客戶服務熱線(852) 2853 8828 即時辦理申請(商務卡不適用)。客戶如欲為商

務卡設置「超越信用限額」功能則必須填妥此表格。Please complete and deliver this application form to any branch of Bank of China 

(Hong Kong) Limited. Your request will be completed within 4 working days upon receipt of this form by BOC Credit Card (International) 

Ltd. (the “Company”). You may also contact us via Online Chat or call our 24-hour Customer Services Hotline at (852) 2853 8828 for 

immediate assistance (Not applicable to commercial card). If you wish to request for the set-up of “Over-the-limit Facility” Function for 

commercial card, please fill-in this form accordingly. 

 

 
客戶資料(*此部份必須填寫) 

Customer’s Information (*Must be Completed) 

客戶姓名/公司名稱 (英文)：_____________________________ 

 
 

聯絡電話：___________________________    

Customer Name/Company Name (English)                         Contact Phone No 

身份證/護照號碼/公司賬戶或商業登記號碼：__________________________ 

ID / Passport no./ Company A/C or BR No. 

 

設置「超越信用限額」功能 Set-up “Over-the-limit-Facility” Function 

 否，拒納「超越信用限額」功能 No, opt-out of “Over-the-limit Facility” Function   

 是，設置「超越信用限額」功能。允許超越信用限額，信用卡賬戶月結單結欠如超越信用總額或將被收取超越信

用限額手續費 Yes, opt-in “Over-the-limit Facility”Function. Overlimit transaction will be allowed and 

overlimit handling fee may apply whenever its balance exceeds the “combined Limit”amount specified on 

the monthly statement. 

如您同時選擇兩項，是次申請預設為拒納「超越信用限額」功能。 本人已細閱、明白並同意「超越信用限額」功能之條款及細則。 

If you return this form ticking both boxes, opt-out of “Over-the-limit Facility” under this application by default. I have read, understood and 
agreed with the Terms & Conditions of “Over-the-limit Facility” function stated below. 

「超越信用限額」功能之條款及細則 Terms & Conditions of “Over-the-limit Facility” function 

1. 倘設置「超越信用限額」功能，信用卡在超越信用限額情況下仍可有限度繼續使用；如因此引致月結單結欠超越信用總額，信用卡賬戶或將被收取

港幣 180 元的超越信用限額手續費(以每月結單計算)。If a cardholder opt-in “Over-the-limit Facility” function, the card may exercise 

limited overlimit transaction. Thereupon an Overlimit Handling Fee of HK$180 (per statement cycle) will be debited to the account 

whenever its balance exceeds the “Combined Limit” amount specified on the monthly statement. 

2. 設置拒納「超越信用限額」功能，中銀信用卡(國際)有限公司(「卡公司」)將拒納信用卡的主卡及其附屬卡(如適用)任何引致超越信用限額的連線交

易。倘因離線交易所產生的交易誌賬(包括但不限於八達通自動增值服務的交易、非接觸式交易、於飛機或郵輪上的簽賬交易、或直接扣賬交易等)

而引致超越信用限額，卡公司將不會收取港幣 180 元的超越信用限額手續費 (以每月結單計算)。If a cardholder opt-out of “Over-the-limit 

Facility” function, BOC Credit Card (International) Limited (“the Company”) will reject any overlimit transaction conducted on the 

relevant main and supplementary credit card(s) (if any); unless they are processed offline (such as, but not limited to, Octopus Automatic 

Add Value Service, contactless transaction, in flight or cruise transactions or recurring payment and so on) then no Overlimit Handling Fee 

of HK$180 (per statement cycle) will apply. 

3. 如此條款及細則的中、英文版有所差異，一概以英文版為準。If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese 

versions of these terms and conditions, the English version shall prevail. 

客戶簽署/公司授權人員簽署
#
 Customer Signature/ Signature on behalf of the Company#： 

(請於下列方框內簽署，授權簽署須與卡公司留存紀錄相符) 

(Please sign in the box below. Authorized signature must comply with 
the Company’s record) 
 

 

 

                                    
 

日期：___________________________ 

 For Bank Use Only 

Checked  S.V. 
 I.V. 
 SP1/ SP2/ PEP/ SLB 

Staff ID  

Handled by  
 

# 客戶如欲為商務卡設置「超越信用限額」功能，填妥之表格須由  貴公司之商務卡公司賬戶授權人簽署。請注意，倘 貴公司為任何一張中銀商務卡設置「超越信用限額」功能，設

置將自動適用於 貴公司名下所有的中銀商務卡。 

# If you wish to request for the set-up of“Over-the-limit Facility” Function for commercial card, please fill-in this form and sign by the Authorized Company Officer(s) for 

commercial card account. Please note that if any BOC Commercial Credit Card account opt-in “Over-the-limit Facility” function, the settings will be automatically applied 

to all BOC Commercial Card(s) under your company. 

 
中銀信用卡專用表格 

表格需內傳至（營運部）資料處理處 


